

# 北維州中華基督教會週報

NVCCC SUNDAY BULLETIN

主後 2016 年 7 月 17 日上午 10 時

July 17, 2016 10:00 A.M.

## ※以讚美進入神的殿※ ※ENTER HIS HOUSE WITH CELEBRATION※

序 樂

PRELUDE

宣 召 詩篇 146:1-2

CALL TO CELEBRATION Psalm 146:1-2

\*頌讚詩歌 Hymn #248

來擁戴主為王

“Crown Him With Many Crowns”

\*祈 禱

\*INVOCATION

啟應經文

RESPONSIVE READING

詩篇 118: 15- 29

Psalm 118: 15- 29

(兒童請離席 Children are dismissed for Children's Assembly)

頌讚詩歌 Hymn #281-1

如鹿切慕溪水 “As the Deer”

頌讚詩歌 Hymn #511

按祂時候 “In His Time”

## ※以獻身順從神的話※ ※OBEY HIS WORD WITH DEDICATION※

信息經文

SCRIPTURE

使徒行傳 19:23-41

Acts 19:23-41

證 道

SERMON

三個城市的故事

A Tale of three Cities

## ※以敬拜獻於神面前※ ※STAND BEFORE HIM WITH ADORATION※

★奉獻及禱告

OFFERING, PRAYER

歡迎報告

WELCOME AND ANNOUNCEMENTS

\*三 一 頌

\*DOXOLOGY

\*祝禱及阿們頌

\*BENEDICTION, THREEFOLD AMEN

殿 樂

POSTLUDE

\*會眾請起立

\*Congregation Standing

★奉獻是基督徒的本份與權利，如果您沒有預備或不太清楚奉獻的意義，您可以不必參與；聖經說：各人要隨本心所酌定的，不要做難，不要勉強。因為捐得樂意的人，是神所喜愛的。神能將各樣的恩惠，多多的加給你們。使你們凡事常常充足，能多行各樣善事。(哥林多後書 9: 7-8)

★Each of you should give what you have decided in your heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver. And God is able to bless you abundantly, so that in all things at all times, having all that you need, you will abound in every good work. (2 Corinthians 9:7-8)

## [教會消息 Church Announcements]

1. 歡迎初次來的新朋友，請您留下姓名，讓我們能更多認識；請參閱週報最後頁聚會時間表，選擇合適的聚會參加，在神的家中更認識祂。

We welcome new friends to our church today. Please fill out the guest information so we may get to know you. We invite you to attend our fellowship groups, please consult the time and location at the back of the bulletin.

2. 這一季的中文成人主日學【與主相遇的跟從】將包括下列四方面的學習：

A) 什麼是敬拜 B) 生命重塑 C) 信心生活 D) 福音  
英文主日學的主題：“Christian Faith in the Modern World”。

盼望慕道朋友及弟兄姐妹，能扎根在神的話語且有生命的經歷。

希望我們一起來學習如何跟從主，並且由跟從帶出喜樂生命！

The current session of the Chinese Sunday School is on “Meeting and Following God”, including topics – worship, remolded life, gospel, and life of faith. The English group is studying “Christian Faith in the Modern World”. May everyone be rooted in God’s Word and experience God in life. Let’s learn how to follow the Lord, and bring out the joy in life by following Him.

班別	本週主題	教室	教師
與主相遇的跟從	福音(五) 解決罪的唯一方法	大堂	分組討論
English	Christian Faith in the Modern World	EM	Group Leaders

3. 北維州台灣長老教會和北維州中華基督教會將於 8/2 至 8/6 舉辦暑期兒童聖經班(VBS)，歡迎社區 4-12 歲兒童參加。

地點： 2036 Westmoreland Street, Falls Church, VA 22043

CTPC & NVCCC has a summer VBS (Vacation Bible School) program

from 8/2 to 8/6 each day. All children age 4 - 12 are invited to attend.

CTPC Address: 2036 Westmoreland St., Falls Church, VA 22043

請弟兄姊妹預留時間，在下列網站報名。

<https://nvcccyg.shutterfly.com/vbs>

本週經文 帖撒羅尼迦前書 5:16-18 I Thessalonians 5:16-18  
要常常喜樂。不住的禱告。凡事謝恩。因為這是神在基督耶穌裡向你們所定的旨意。

Be joyful always; pray continually; give thanks in all circumstances, for this is God's will for you in Christ Jesus.